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REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 5 
TIRSDAG DEN 15. FEBRUAR 2005. 

 
Til stede: Klavs Andreassen, Martin Kaalund, Finn Schmidt Jensen, Jørn Weirsøe, Lone Kla-

mer, Anker Blauenfeldt, Mette Bjersing, Per Jakobsen, Helle Skovgaard Pedersen og 
Erik Jonas Pedersen. 

 
Afbud:  Birgit Eriksen, Bjarne Eriksen, Lis Jensen og Bjarne Thor Jensen. 
  
Referent: Erik Jonas Pedersen. 
 

Mødet startede med at Martin Kaalund bød den nye breddekonsulent Helle Skovgaard 
Pedersen velkommen. 
 

Dagsorden. 
 
Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden blev godkendt. 
 
Pkt. 2: Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde nr. 4, d. 13. december 2004. 

Referatet godkendt, med en tilføjelsen til pkt. 8 om,  at ansøgninger fremsendes til alle 
i bestyrelsen. 
 

Pkt. 3: Siden sidst. 
Klavs Andreassen meddelte, at SBKr. havde givet kr. 1.500 i jubilæumsgave til DBF 
75 års jubilæum. 
DIF vil på et møde den 21. februar 2004 behandle appelsagen Næstved/Strøby AIK. 
Klavs Andreassen varslede en lovændring så DBF bliver sidste appelinstans. 
 

Pkt. 4: Breddekonsulenten. 
Helle Skovgaard Pedersen præsenterede sig selv. Hun har en bachelorgrad i idræt, har 
arbejdet på alle niveauer i DGI og  har taget alle sine kurser i DGI regi. Sidst har Helle 
taget et kursus i procesledelse, der har til formål at løse konflikter i bestyrelser, udvalg 
osv. 
Siden sin ansættelse har Helle Skovgaard Pedersen haft møde med den tidligere bred-
dekonsulent Preben Nørgaard, deltaget i et forsikringskursus afholdt af TRYG forsik-
ring, deltaget i et udvalgsmøde i BREDU, og håber at blive inviteret til møder i de an-
dre udvalg. Anker Blauenfeldt meddelte, at VETU har to personer, der er klar til at 
hjælpe indenfor VETU’s område (Søren Nielsen og Jan Kryger). 
Helle Skovgaard Pedersen foreslog at koncentrere sit virke inden for et eller to lokal-
områder, som har lille aktivitet i SBKr., det kunne f.eks. være området vest og nord 
for Ringsted. I et sådant område, hvor afstandene er korte, kunne der laves lokale tur-
neringer for alle aldersgrupper både hold og individuelt. 
Martin Kaalund nævnte, at han var vidende om B-medlemmer kunne have elitespille-
re, der deltog i alle turneringer, også i DBF’s. Han fandt dette lidt uheldigt og mente, 
at deres deltagelse i turneringer måske skulle begrænses til SBKr.’s turneringer. Klavs 
Andreassen vil undersøge sagen nærmere. 
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Pkt. 5: Økonomi. 

Gruppelederen der mangler afregning, har underskrevet et gældsbrev, men har ikke 
indbetalt som aftalt d. 1. februar 2005. Det blev besluttet at sende sagen til fogedretten 
onsdag samt at bede DBF at orientere DIF. 
Bjarne Thor Jensen havde fremsendt et budgetforslag og et takstblad udarbejdet sam-
men med minikassererne.  
I budgettet er der indregnet en udgift til en halvdagsansat til erstatning for Bjarne 
Eriksens arbejde og til aflastning af kassereren. For at budgettet kunne hænge sam-
men, var der foreslået takstforhøjelser for deltagelse i holdturneringen, kr. 100 for se-
niorhold og kr. 75 for ungdomshold.  
Klavs Andreassen uddelte et notat fra DBF vedrørende budget 2005/06. Af dette 
fremgår det, at der skulle findes ca. kr.620.00 til finansiering af lønstigning til de de-
centrale konsulenter samt til finansiering af omkostningerne ved, at forsikringsgebyret 
ikke finansieres ved brugerbetaling. Man har diskuteret følgende finansiering: 

1. Kr. 220.000 finansieres som merprovenu fra et licenssystem 
2. Kr. 100.000 finansieres som afdelingsbesparelser eller merindtægter 
3. Kr. 100.000 finansieres som kredsbetaling 
4. kr. 200.000 finansieres af DBF’s egenkapital.  

Bjarne Thor Jensen har anslået at SBKr.’s andel af de kr. 100.000 vil være ca. kr. 
35.000. 
I budgettet indgår disse kr. 35.000 ikke. Bestyrelsen er af den opfattelse, at hvis DBF 
ikke ønsker brugerfinansiering af forsikringen, bør DBF ikke opkræve pengene hos 
kredsene. Klavs Andreassen meddeler DBF dette.  
Klavs Andreassen undersøger de nærmere forhold vedrørende licenssystemet. 
Både budget og takstblad blev vedtaget af bestyrelsen. 

 
Pkt. 6: Orientering fra sidste hovedbestyrelsesmøde i DBF. 

Klavs Andreassen meddelte, at udover den ovenstående finansiering af lønstigning og 
forsikring, have man diskuteret den professionelle liga. HB har foreslået 6 kampe på 2 
baner, samt at hver spiller kun måtte spille en kamp. Der er kommet et modforslag 
om, at der skal spilles 9 kampe, hvor hver spiller må spille op til 2 kampe. Hovedbe-
styrelsen har vedtaget forslaget med 6 kampe, men Klavs Andreassen havde dog ikke 
været i stand til at deltage i det ekstraordinære HB møde under DM, og der er endnu 
ikke kommet et referat fra mødet. 
  

Pkt. 7:  SBKr.’s organisation sæson 2005/06. 
Bestyrelsen besluttede, at der skal laves en grundig arbejdsbeskrivelse af halvdagsstil-
lingen, inden der rettes henvendelse til konkrete personer eller der laves et opslag. 
Klavs Andreassen er i gang med at lave en stillingsbeskrivelse og vil have den færdig 
inden næste møde. Arbejdet vil være det Bjarne Eriksen nu udfører samt en del af kas-
sererens arbejde. Foreløbig var der følgende punkter: 

• Bogføring. 
• Store udsendelser.  
• Adressekartotek. 
• Videresendelse af post/mail. 
• På længere sigt stå for dommerudkald. 

Vedkommende skal endvidere være forberedt på at kunne aflaste holdturneringsledere 
og være indstillet på at bruge edb. 
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Pkt. 8: Aktivitetsplan. 

Bjarne Eriksen havde udsendt en ny aktivitetsplan. Evt. rettelser fra udvalgene bedes 
sendt til Bjarne Eriksen.  

 
Pkt. 9: Forberedelse til SBKR.’s Repræsentantskabsmøde 2005. 

Lis Jensen skal have beretninger senest d. 18. februar 2005. 
I øjeblikket mangler vi personer til følgende poster i bestyrelsen: 

• Næstformand. 
• Kasserer. 
• SSU formand. 
• USU formand. 
• UDU formand. 
• 2 suppleanter 
• Kritisk revisor. 
• Revisor suppleant 

SSU finder selv et forslag til SSU formand, Finn Schmidt Jensen bliver i udvalget som 
arrangementsansvarlig. USU har et forslag til ny formand. 
Udvalgene mangler nogle medlemmer som de forsøger at finde inden repræsentant-
skabsmødet. 
Martin Kaalund laver en oversigt over alle valg til næste møde. 

 
Pkt. 10: Status på træner/leder registrering. 

Der mangler et enkelt pædofilitjek.  
 

Pkt. 11:  Kredsens kopimaskine. 
Bestyrelsen besluttede ikke at købe en ny kopimaskine (til erstatning for den der står 
hos Bjarne Eriksen), men anbefaler at bruge de tilgængelige maskiner i Idrættens Hus. 
DIF’s trykkeri kan anbefales til store opgaver. 

 
Pkt. 12: Mail fra Anders Nielsen. 

Bestyrelsen gav kasserer Bjarne Thor Jensen sin fulde opbakning, og Martin Kaalund 
lovede at tage sig af det videre fornødne. 

 
Pkt. 13: Orientering fra udvalgene. 

AU. 
Klavs Andreassen efterlyste en kontaktperson til DMU. Lone Klamer lovede at tage 
sig af det efter d. 5. marts 2005. 
Senior. 
Finn Schmidt Jensen meddelte, at han på grund af arbejdspres ikke genopstiller som 
formand, men at han vil fortsætte som arrangementsansvarlig. Der er forhandling om 
en ny formand. 
Holdturneringen forsøges i år afsluttet med et socialt arrangement (fest eller lignende). 
Hvis dette bliver en succes vil man måske forsøge noget tilsvarende i forbindelse med 
SM individuelt. 
Ungdom. 
Der har været afholdt et konstruktivt klubmøde, hvori Helle Skovgaard Pedersen del-
tog. Lone Klamer og Ole Coldberg har deltaget i et UEU møde. 
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Resultaterne fra SM kunne ikke lægges ordentlig ind på nettet. Fremover vil DBF mu-
ligvis forlange, at de enkelte rækker afholdes samme sted. 
U11A har haft afslutning med forældre. 
Veteran. 
Slutspillet er blevet forsinket så det ligger først på InfoSport fredag d. 18.2.05. 
I forbindelse med en episode ved SM, vil VETU gerne have indført enten i lovene el-
ler i invitationen, at kun spillere der repræsenter SBKr. i veteran sammenhæng kan 
deltage. 
Bredde. 
Der er kommet lidt gang i aktiviteterne. Der har således været afholdt begynderturne-
ring i Dianalund med 40 deltagere og man ser nye klubber deltage. Der afholdes træ-
ningssamling og begynderturnering i Næstved d. 20.2.05 samt en træningssamling i 
Hørsholm. Der er overvejelser om en begynderturnering i Hørsholm.  
 
Uddannelse. 
Intet. 

 Dommer. 
På et dommermøde har man diskuteret DH holdturneringsreglementets §38 og 39, 
som har nogle inkonsekvenser. 
Holdturneringsudvalg. 
Det går skidt der er kun 1 pulje tilbage. 
IT. 
Nogle sider på Hjemmesiden er meget gamle og bør opdateres eller fjernes. 
Den foreløbige sæsonplan 2005/06 kan nu findes på nettet. 
Indkaldelse til repræsentantskabsmødet er lagt på hjemmesiden. 
Alle, der måtte ønske at få hjælp til hjemmesiden er mere end velkomne til at maile el-
ler ringe til Erik Jonas Pedersen. Er der noget, der ønskes rettet eller lagt ind, så giv 
endelig besked og lad os prøve at løse problemerne.  
 

Pkt.: 14:  Næste Bestyrelsesmøde. 
Tirsdag den 1. marts 2005, kl. 18.00 i Idrættens Hus. 

 
Pkt. 15: Eventuelt. 

Intet 
 
 
Mødet slut kl. 22.30.      godkendt  


